
Referat fra møde i Grundejerforeningen Leosalle tirsdag d. 9/9 08. 
 
Tilstede: Henning, Erik, Birger, Liselotte og Britta. 
 

- Godkendelse af referat fra sidste møde, referatet godkendt uden 
bemærkninger. 

 
- Orientering fra formanden vedr. korrespondancer med Kommunen 

 
- Der er fremskaffet kort fra Kommunen over drikke - og 

spildevandsforsyning og fjernvarme. Kortene lægges på nettet på 
vores hjemmeside. 

 
- Vi har haft landskabsarkitekt til at lave forslag til forskellige former 

for beplantning på vejen og forslag til hvor de kan plantes. 
Formanden medbringer de skitser som arkitekten har lavet, disse 
ligges på nettet på hjemmesiden. De forskellige forslag diskuteres 
igennem. Vi prøver at regne frem til en pris på hvad det vil koste at 
få lavet et hul i fortovet og heri plante et ca. 2 meter højt træ. 
Priserne vil vi bruge som grundlag for ansøgning hos forskellige 
fonde. 

 
- Sommerfesten/ gadefesten blev ikke til noget i år. Vi vil høre på 

generalforsamlingen om der er generel interesse for dette. 
 

- Oversigt over betalende medlemmer gennemgået. Vi vil undersøge 
hvad det vil koste at betale via PBS og via girokort. 

 
- Næste møde tirsdag d. 4. november kl. 19.30 hos Birger, Leosalle 43. 


